

Referat fra Regionsmødet.

Regionsmøde i Tønder søndag d. 2.juni 2024 Kl. 11.00 til 15.00 Østergade 63, 6270 Tønder

1. Velkomst ved værtsgruppen.

Formålserklæring og Ansvarlighed Erklæringen blev oplæst af Birgit B.

2. Valg af ordstyrer fra værtsgruppen + referent.

Gert I. blev valgt til ordstyrer, Birgit B. til referent.

3. Præsentationsrunde: Fortæl kort hvem du er, og om der er nyt fra din hjemmegruppe.
Der var 20 deltagere. Heraf 11 grupperepræsentanter.

Claus J.	Broager	Grupperepræsentant
Peter M.	Gråsten	Grupperepræsentant
Lene N.	Kolding / Kvinde gr.	Grupperepræsentant
Johanne K.	Kolding / Onsdag	Grupperepræsentant
Birgit B.	Tønder	Grupperepræsentant
Svend H.	Varde	Grupperepræsentant
Bjarne J.	Vejen	Grupperepræsentant
Nic K.	Oksbøl	Grupperepræsentant
Leif J.	Aabenraa	Grupperepræsentant
Simon R.	Odense	Grupperepræsentant
Arne N.	Ribe	Grupperepræsentant
Erik L.	Fredericia	Observatør
Miriam B.	Tønder	Observatør
Niels P.	Varde	Observatør
Jette N.	Kolding / Mandag	Observatør
Lis U.	Kolding / Mandag	Observatør
Elly J.	Tønder	Observatør
Gert I.	Tønder	Observatør
Lea T.	Tønder	Observatør
Torben I.	Broager	Observatør / Webmaster

4. Region Rapporter fra:

a. Regionen:

Nic K. henviste til den udsendte rapport. Han opfordrer til at komme med nye input til Regionsrådet. At holde fast i, samt værne om de traditioner der er i fællesskabet.

b. Økonomi:

Elly J. henviser til regnskabet, der er sendt ud. Saldo dags dato: 21.611,17

Der besluttes ikke at sende penge til AA Danmark, da vi har Servicekonference i efteråret.

Simon R. spørger ind til kørsel og færge udgifter. Hvem bruger det? Elly J. fortæller at det kun er kørselsudgifter og ikke til færge. Bliver ændret, da dette er noget fra det gamle system.

c. Økonomi: Skal vi have Mobilepay i Regionen, orientering ved Torben I.

Torben I. fremlagde nogle spørgsmål vedrørende om vi kan få Mobile Pay i regionen:

1: Kan vi oprette det uden vedtægter?

2: Hvad koster det at oprette?

Kræver CVR. nr. En skal være ansvarlig for det og tage det fulde ansvar. Helst en kasserer.

Elly J. sagde, at hun ikke vil tage ansvar for dette.

3: Der skal laves et samlet regnskab.

4: Landsmøde 2026. Der vil vi ikke kunne undvære det.

Simon R. sagde, at man godt kan oprette et Mobilepay nummer kun til Landsmødet.

Der var flere som ikke synes at det er nødvendigt. Er nu undersøgt.

Konklusionen er at vi lader det ligge.

5. Ledige poster i Regionen.

a. 1 Delegeret til Servicekonferencen. En anmodning modtaget.
Jette N. fra Kolding har anmodet om at blive delegeret.

6. Valg: Foretages skriftligt valg af stemmetællere.

Elly J. og Lea T. blev valgt til stemmetællere.

Jette N. blev enstemmigt valgt til delegeret.

7. Forslag

a. Synlig indbetaler af hattepenge i regnskabet.

Forslag: Grupperes Hattepenge bør være uden gruppens navn i regnskabet
Begrundelse: I referat fra møde 23.01.2022 i Aabenraa står følgende: "Gruppernes navn og deres indbetalinger af hattepenge, skal fremover figurere i regnskabet." Det har aldrig været effektueret, men for at undgå misforståelser, er det ønskeligt, at det modsatte vedtages, da det er uden formål at have de oplysninger. Indsendt af Regionsrådet.

Forslaget blev enstemmigt vedtaget.

Begrundelse: Der er ingen grund til at hænge nogle grupper ud i forhold til hvor mange penge der sendes. Da nogle har f.eks. husleje, eller har flere møder.

b. Økonomi ved Regionsmøder.

Forslag: Hver gruppe betaler for afholdelse af Regionsmøder. Begrundelse: Der ønskes at AA's traditioner følges. 7. Tradition: Enhver AA-gruppe bør klare sig selv økonomisk og afslå

bidrag udefra. 7. Tradition foreslår, at der altid er en reserve, der svarer til dækning af kommende udgifter. Indsendt af Regionsrådet.

Nic K. fortæller, at der har været meget debat om betalingen af Regionsmøderne. Skal grupperne der afholder mødet betale eller regionen?

Svend H. mener, at der skal henstilles til grupperne at være ansvarlige.

Der blev stemt ved håndsoprækning. 6 var for forslaget, 5 imod, ud af 11 stemmeberettiget. Forslaget falder.

Dvs. Forslag vedtaget i Åbenrå d. 24-01-2024 er det gældende.

Regionen giver et tilskud på max. 100 kr. pr. person til forplejning, hatten betaler lokaler.

8. Rapporter fra:

a. Hovedservice Rådet:

Erik L. fortæller, at der ikke har været nogle møder siden sidst.

b. Landsdækkende Informationsudvalg:

Ingen repræsentant og ingen rapport indsendt.

c. Telefon- og E-mail udvalget:

Se indsendt rapport. Ingen repræsentant.

d. Hjemmesideansvarlig:

Se indsendt rapport. Torben I. arbejder på at få en god struktur på hjemmesiden.

e. Håndbog Udvalget (mundtlig orientering)

Nic K. - Udvalget forventer at have en revideret udgave klar til Struktur håndbogen og Service håndbogen til næste møde.

9. Evt.

Niels P. - efterspørger, hvorfor der ingen tema er i dag. I 2021 blev der besluttet, at der skulle være et tema på Regionsmøderne.

Nic K. - De har drøftet, hvad er formålet med et tema.

Forslag til næste møde. Skal der være et tema?

Leif J. - Berigende med tema. Ide' bank til temaer. Sætte ting i gang.

Niels P. - kritiserer at der ikke er et tema i dag, da blandt andet Svends oplæg fra Odense stadig ikke er blevet til noget.

Bjarne J. - mener det er besluttet at der skal være et tema.

Simon R. - for meget drift snak - savner tema med "kød på".

Gert I.- synes godt der kunne være en fortsættelse i temaet, så de bliver færdigbehandlet.

Svend H. - kunne være godt at snakke om budget - struktur, ikke kun regnskab.

Nic K. - synes det er godt at have god tid under evt. dette kan ødelægges, hvis der er et tema.

Svend H- - Dejligt med god tid, som i dag til det sociale. At der ikke skal stresses igennem.

Bjarne J. - Vejen har problemer med at der ikke kommer nok penge ind, efter der er kommet mobilepay. Kan teksten ændres?

Gert I. - Vi har også haft dette problem tidligere. Tog det op på gruppesamvittigheds møder og oplyste gruppen om, hvad pengene bruges til. Det hjalp.
Birgit B. - opfordrer til at huske at tilmelde sig ved regionsmøder pga. forplejning.

Tak for et godt møde.

Der afsluttes med sindsrobønnen.